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§ 1 Godkännande av dagordningen och val av
justerare och tid för justering
Dagordningen godkändes. Protokollet justeras av Peter Öberg
och Laura Roselli tisdag den 4 oktober. Det anmäls sedan vid
stadsdelsnämndens kommande sammanträde.

§ 2 Information om tre ansökningar för god
vattenstatus
Sara redogjorde för ett av nämndens projekt som har beviljats
medel från Stockholm vid vatten, nämligen utvecklingen av
Fagersjö strandplats. Stadsdelen avser att investera 500 000 kr
varav 200 000 kr är beviljade medel och övrig finansiering är
från nämndens investeringsbudget.

Sara redovisade tre ansökningar som förvaltningen gjort i syfte
att uppfylla det långsiktiga målet att uppnå förbättrad
vattenkvalitet i Magelungen och Drevviken i enighet med de
lokala åtgärdsprogrammen. Det är tre ansökningar som hamnar
på nämndens bord i samband med beslut om tertialrapport 2
senare samma dag. De aktiviteter som förvaltningen föreslår att
nämnden ansöker medel för är följande:

1) Röja sly vid Fagersjö strandplats med syfte att öka
upplevd sjökontakt. Gäller området kring strandplatsen
samt söder om Fagersjöskolan. Sökta medel, 100 000
kronor.

2) Vasslåtter, dels siktluckor i vassen om 3-4 meter, dels
kanaler i alltför täta vassruggar. Vass klipps i syfte att
skapa bättre lekmiljöer för fisk samt för att skapa
rekreativa värden. Klippning sker på de platser som
pekats ut i utkastet till skötselplan. Sökta medel, 300 000
kronor.

3) Inventering och bortforsling av bryggor, övergivna båtar
och bråte utmed Magelungen, Forsån och Drevvikens
stränder. Det kan vara juridiskt känsligt vilket medför att
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en metod behöver tas fram för att kunna skilj a på vad som
är bråte eller ej. Sökta medel, 200 000 kronor.

§ 3 Besök av Christer Oja, ny ordförande i
Magelungens Vänner

Peter lyfte vikten av att det kan finnas en motsättning mellan
rekreativa värden och biologisk mångfald vid Fagersjöviken och
hänvisar till tidigare års diskussioner om muddring.

Peter frågade om status för aluminiumfällning och om det ska ske
denna höst. Sara svarar att hon är osäker på status i projektet.

Christer presenterade sig och Magelungens vänners verksamhet.
(Se bifogad bilaga för bilder.) Christer tryckte på vikten av
samsyn och att stadsdelen samt politiker driver på med
engagemang och resurser för att bidra till Magelungens och
Fagersjövikens status. Christer lyfte även stadsdelens ökade
ansvar ur en socioekonomisk kontext.

Mål med verksamheten:
• Hälsoinsats för medborgare
• Rekreativa värden
• Bättre vattenstatus

Förslag på fyra enkla åtgärder:
• Brygga i nordväst som ansluter till Huddingesidans

vandringsstråk (nästan klart)
• Vassborttagning längs Fagersjövikens stränder som

miljöåtgärd. Christer lyfter vikten av breda siktluckor.
• Bryggor möjliggör för aktiviteter som exempelvis

skridskoåkning och ger en synlig vattenspegel
• Planera en försöksmuddring

Peter frågar om befintliga åtgärder. Christer efterfrågar fler
åtgärder nordväst om militärbron. Sara lyfter att mycket hänt de
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senaste två åren i samband med framtagandet av LÅP (Lokala
åtgärdsprogram) och den skötselplan som tagits fram.

Christer efterfrågar bidrag från stadsdelen för vasslåtter.
Diskussion fördes gällande brukaravtal som lösning eller avtal
om IOP (Ideburet offentligt partnerskap).

Sara trycker på att nämndens ordinarie driftsbudget inte täcker
vassröjning.

Christer informerar om att en annan förening Fagersjö
trädgårdsstad är intresserade av att delta i framtida möten.
Kontaktperson/ordförande Christer Ädelqvist.

§ 4 Övriga frågor
Inga övriga frågor.

§ 6 Nästa sammanträde
Nästa sammanträde hålls torsdag den 17 november kl 16.00-
17.00 i lokal Hagfors på Storforsplan 36.

§ 7 Sammanträdet avslutas
Ordföranden avslutade sammanträdet.
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